
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2017. szeptember 12-i 
NYILVÁNOS üléséről 

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: dr. Bakó Krisztina elnök, Becz György, Császárné Kollár Tímea, Löfler
Dávid és Stift Nándor képviselők, Matuszkáné Papp Ilona Marian és Spányik József
nem képviselő bizottsági tagok.

Igazoltan  távol  voltak:,  Simándi  Szelim  képviselő  és  dr.  Czuczor  Gergely  nem
képviselő bizottsági tag.

Jelen voltak továbbá: Biró Gyula alpolgármester, dr. Molnár Gábor képviselő, Vágó
Csaba  kabinetvezető,  Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető,  Erdős  Károlyné
jegyzői irodavezető, Nyíriné Szűcs Éva gazdálkodási osztályvezető, Karsainé Kovács
Judit  köznevelési  és  közoktatás  osztályvezető,  dr.  Varga  Nikoletta  törvényességi
ellenőr, Zsák András közművelődési és sport ügyintéző.
  

Jegyzőkönyvvezető: Biró Ágnes  

dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság rendkívüli ülésén! A Bizottság 9 tagja közül 7 tag jelen van
– Simándi Szelim értesítette őt, hogy a mai ülésen ne tud részt venni, dr. Czuczor
Gergely pedig később érkezik –, megállapítja, hogy a Bizottság határozatképes, az
ülést 1635 órakor megnyitja. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek  felkérte  Matuszkáné  Papp  Ilona  Marian  nem képviselő
bizottsági tagot, aki jelezte, hogy vállalja a feladatot.  

A Bizottság 6 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett támogatta, hogy Matuszkáné
Papp Ilona Marian nem képviselő bizottsági tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének
aláírója.  

Napirendhez:

dr. Bakó Krisztina elnök: javasolja, hogy a meghívó szerinti I. Testületi hatáskör: 2.)
Hauser  József  Díj  és  a  Sport  Díj  adományozása  c.  előterjesztést  zárt  ülésen
tárgyalják. 
A  Bizottság  a  zárt  ülésre  vonatkozó  javaslatot  7  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadta.

Sorrendre vonatkozóan javasolja, hogy a meghívó szerinti II. Bizottsági hatáskör: 3.)
Sportoló, futó támogatási kérelme c. előterjesztést tárgyalják 2. napirendi pontként,
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és ezt követően tárgyalják a zárt ülés napirendjét. A Bizottság a sorrendre vonatkozó
javaslatot 7 egyhangú igen szavazattal támogatta.
 
Miután egyéb észrevétel, javaslat a napirendhez nem érkezett, feltette szavazásra a
kiküldött meghívó szerinti napirendet, az elfogadott módosítássokkal együtt, melyet a
Bizottság 7 egyhangú igen szavazattal elfogadott. 

59/2017. (IX.12.) KMISB sz.  határozat

Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy dönt, hogy  Matuszkáné Papp Ilona Marian nem
képviselő bizottsági tagot választja meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B.
Napirend:
NYILVÁNOS ülés:

I. Testületi hatáskör:

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  2017.  évi  költségvetésének  I.  féléves
végrehajtásáról szóló beszámoló 

II. Bizottsági hatáskör:

2.) Sportoló, futó támogatási kérelme 

ZÁRT ülés: 
I. Testületi hatáskör:

3.) Hauser József Díj és a Sport Díj adományozása – ZÁRT ülésen

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag megérkezett. A Bizottság létszáma:
8 fő.

Napirend előtti hozzászólások: 

Löfler  Dávid  képviselő:  A Budaörsi  Naplóban  olvasta,  hogy  felújításra  került  a
Budaörsi Könyvtár és megnyitotta kapuit. Kérdezi, hogy ez egy hivatalos megnyitó
volt,  vagy csak éppen  ott  járt  polgármester  úr  és  erről  készült  egy cikk?  Milyen
alkalom volt ez, mert hozzájuk nem jutott meghívó?  

dr. Bakó Krisztina elnök:  Nem tudott róla ő sem, de biztosan kapnak valamilyen
tájékoztatást most a Hivatal részéről. 
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Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: Nem tudtak róla – kezdi válaszát. Sem
a Hivatal, sem a Műszaki Ügyosztály nem kapott erre az alkalomra meghívót, így
nem is voltak jelen. A Polgármesteri Kabinet munkatársával most, hogy beszélt tudta
meg, hogy ők sem tudtak róla.  

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: Műszaki témakörben lennének
kérdései.  Az egyik,  hogy ilyenkor  szokott  napirenden lenni  a beszámolás a nyári
felújítási munkálatokról, hogy hogyan végződtek, meg hol tartanak. Gondolja, illetve
kérdezi,  hogy  a  következő  bizottsági  ülésre  fogják  beterjeszteni?  Látja,  hogy  a
Holdfény  utcában,  de  még  a  Vackor  Óvodában  is  vannak  még  függőben  levő
építkezéseik, és ezzel kapcsolatban kérdezi, ha lehet tudni, hogy miért csúsztak így
el?
A másik, ami számára nagy talány, az Árok utcai TAO-s sportpálya, focipálya építése,
mert ha jól látta, jól emlékszik, akkor április óta munkás ott nem fordult meg. Tudható-
e, hogy miért áll ott fél éve az építkezés? Lehet, hogy csak ő maradt le valamilyen
információról.

Vágó Csaba kabinetvezető: A kérdések nagy része az intézményekre vonatkozik és
említett dr. Czuczor Gergely úr két óvodát is. eltérő okokból, de mind a kettő valóban
késik.  A Vackor Óvodánál  azért,  mert egy pályázati  alapú kivitelezés volt  és meg
kellett várni a pályázat eredményét is. 
A Holdfény utcai Óvodánál gyakorlatilag sok olyan kivitelezői és szavatosság alá eső
hibának a kijavítása van,  amiből  egyébként  egy elég  komoly jogi  vita  is  van,  és
gyakorlatilag ez befolyásolta mindezt, azaz, hogy kicsit később kezdődött el. 
Az Árok utcai ügyről egyébként a Budaörsi Napló írt – erről tett említést az előbb
Löfler Dávid képviselő úr, hogy honnan tudja azt, amit tud – és a Budaörsi Napló híre
alapján egyébként a TAO-s, az Árok utcai csarnoknak a helyzetéről van most egy
riport, ami szerinte a hétvégén került föl. Nem április óta áll az építkezés, hanem azt
hiszi, hogy valamikor még júniusban folytak rajta munkálatok, de akkor belsők voltak
már, így nem az nem látszott. Alapvetően arról szól a történet, hogy három üteme
van a kivitelezésnek, a harmadik a pálya kivitelezése. Az első két ütem azonban két
külön  pályázati  szakaszban  az  épületre,  a  lelátóra,  a  klubházra  vonatkozott  és
gyakorlatilag az első ütem megállt, és a második ütemre elvileg ajánlatot benyújtó
pályázó elállt a pályázattól, mert olyan komoly munkaterhei voltak, hogy ezt már nem
tudta  volna  bevállalni.  Tehát,  egy  új  pályázatot  kellett  kiírni.  A  második  ütem
pályázata  most  zajlik,  de  elvileg  az  volt  a  mondás,  hogy  szeptember  végéig
mindenfajta egyéb olyan retorzió nélkül, ami a TAO pénz, meg az állami pénz, meg
az  MLSZ  által  jóváhagyott  forrásokra  vonatkozik,  szankciómentesen  tudják
továbbfolytatni  és  elvileg  ő azt  olvasta – kicsit  sajtószemlébe átmenve – hogy a
következő év tavaszára ez el tud készülni. Tehát, a mostani hátralévő munkák, illetve
az időjárás és minden egyéb összevetéséből ez elvileg úgy tűnik, hogy a következő
tavaszra, vagy tavasz végére el fog készülni.                

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető:  miután kabinetvezető úr elmondta a
válaszokat, ő még egyszer nem ismételné el.
 
dr. Bakó Krisztina elnök:  Ha jól emlékszik, akkor ezen a Bizottságon és a TFVB
ülésén is volt  ezzel  kapcsolatos napirend, úgyhogy képviselőtársa bizonyára nem
emlékszik  jól.  Talán,  ha  még  egyszer  megismételni  Lőrincz  Mihály  műszaki
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ügyosztályvezető  úr  ismét  ugyanezeket,  akkor  talán  jobban  bevésődne.  Kéri  a
jegyzőkönyvben rögzíteni, hogy „Lőrincz úr a tudás anyja”!
   
Napirendek tárgyalása: 

I. Testületi hatáskör:

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  2017.  évi  költségvetésének  I.  féléves
végrehajtásáról szóló beszámoló 

Nyíriné  Szűcs  Éva  gazdálkodási  osztályvezető:  ismertette  a  napirendet,  majd
hozzátette, hogy kiegészíteni valója nincs az előterjesztéshez, de ha kérdés merül föl
a Bizottság tagjai részéről, akkor arra természetesen válaszol.

A Bizottság  az  előterjesztés  szerinti  javaslatot  vita  nélkül,  6  igen  szavazattal,  2
tartózkodás mellett elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

60/2017. (IX.12.) KMISB sz.  határozat

Budaörs  Város  Önkormányzata  2017.  évi  költségvetésének  I.  féléves
végrehajtásáról szóló beszámoló

Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek  Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi
költségvetésének I.  féléves végrehajtásáról  szóló tájékoztató elfogadását az 1-23.
számú mellékletek szerint.

II. Bizottsági hatáskör:

2.) Sportoló, futó támogatási kérelme 

Zsák András közművelődési és sport ügyintéző: ismertette a napirendet, melynek
során elmondta, hogy a kérelmező egyetemi elfoglaltsága miatt, az ülésen nem tud
részt venni, de kérte, hogy a Bizottság támogassa a kérelmét. 

Kérdés, észrevétel, javaslat a napirendhez nem érkezett.

dr. Bakó Krisztina elnök: Felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti javaslatot a
kérelmező  által  kért  32.000  Ft-os  támogatási  összeggel,  melyet  a  Bizottság  vita
nélkül, 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi határozatot
hozta:
 
61/2017. (IX.12.) KMISB sz.  határozat

Sportoló, futó támogatási kérelme

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága Raffai Péter kérelmét 32.000 Ft-al támogatja, a Budaörs Város
Önkormányzat  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2017.  (II.  24.)  önkormányzati
rendelet  5/B.  sz.  melléklet,  Önkormányzat  kiadásai/Működési  kiadások,  6.
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„Közoktatási, Művelődési Ifjúsági és Sport Bizottság kerete” terhére azzal a céllal,
hogy a kérelmező a futóversenyeken való részvételéhez felszerelést vásárolhasson. 

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és  Sport  Bizottsága  felhatalmazza  a  polgármestert  a  támogatási  szerződés
aláírására.

3. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága felkéri a Polgármestert, hogy az átvezetésről a következő
költségvetési rendelet módosítása során intézkedjen.

Határidő: 2017. október 15.
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet  (szerződéskötés),  Pénzügyi  Iroda
(átutalás)

A Bizottság, a további napirendi pontot zárt ülés keretében tárgyalta. A zárt
ülésről külön jegyzőkönyv készül.

A zárt ülésen hozott határozatok száma:

62/2017. (IX.12.) KMISB sz.  határozat

dr.  Bakó Krisztina elnök:  a  zárt  ülést  követően,  miután több napirendi  pontjuk
nincs, köszöni a Bizottság tagjainak a munkáját és az ülést  1705 órakor bezárja. 

k.m.f.

   Matuszkáné Papp Ilona Marian           dr. Bakó Krisztina
           bizottsági tag aláíró           a Bizottság elnöke
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